
 

 

 

 

 

ACTA DE REUNIÓ DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 

Identificació de la sessió 

Núm: 2/2020 

Caràcter: Ordinari 

Data: 28/09/2020 

Horari: 17.30h a les 19.00h 

Lloc: Telemàticament 

Assistents: 

Joan Ramon Veciana, President 

Vocals: 

Per l’Ajuntament: 

Georgina Vilà        Regidora d’educació 

Jordi Moragas      Regidor de Salut 

Xavier Prat Puntí   Regidor a l’oposició d’ERC Sant Hilari 

M Àngels Ripoll    Regidora a l’oposició de PDCAT 

Sector Pares i Mares d’Alumnes: 

Jordi Illamola Roura                            Llar Infantil Les Cent Fonts 

Yolanda López      Col·legi Sant Josep 

Ona Llopart i Anna Ruiz    Escola Guilleries 

Laia Antequera                 Escola Bressol Municipal La Baldufa 



 

 

 

 

 

Eulàlia Vilà Rabella                INS Anton Busquets i Punset   

Sector Director/es de Centres: 

Raül Herranz Maideu      Col·legi Sant Josep 

Mònica Casado Estornell    Escola Guilleries 

Josep Broch Muñoz                 INS Anton Busquets i Punset 

Anna Miralpeix Fauchs     Llar d’Infants Les  Cent Fonts 

Sector Mestres i Professors: 

Cristina Arias Barroso     Escola Bressol Municipal La Baldufa 

Marta Rovira Coll     Escola Guilleries 

Alba Miralpeix Cufí     Col·legi Sant Josep 

 

Ordre del dia 

A. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

B. INFORMACIONS 

1. Dates escolars curs 2020-2021 

2. Comissió d’escolarització 

3. Xerrada orientació (Acabem 4rt d’Eso i ara què) 

4. Consell d’infants 

5. Calendari CAD’S Socials 

6. Calendari activitats 



 

 

 

 

 

C. PROJECTES 

7. Joc perdut 

8.  Programa acollida P-3 (Guilleries) 

9. Projecte singular 

10. PFI Montseny-Guilleries 

11. Fem deures 

12. Teatre amb anglès 

13. Descoberta de l’entorn 

14. Beques càtedra de l’aigua 

D. PROPOSTES A TREBALLAR 

15. Decoració de nadal 

16. Comissió carnestoltes 

17. Municipalitzar menjador 

18. Camí segur 

19. Taula de relació amb les escoles 

20. Oficina Jove de treball 

21. Escola d’adults i ensenyaments Municipals 

22. Protocol Glòria 

23. Re-formular activitats amb els avis 

24. Gestió de casos Covid-19 els centres educatius 

25. Manifest menjador escolar  



 

 

 

 

 

E. TORN OBERT DE PARAULA 

 

Desenvolupament de la sessió 

A. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

Acord 

Aprovar, per unanimitat, l’acta de la sessió 18/06/2020. 

B. INFORMACIONS 

1. Dates escolars curs 2020-2021 

La Sra. Georgina Vilà regidora d’Educació exposa el següent: 

El curs escolar 2020-2021 va del 14 de setembre fins al 22 de juny. Les vacances 

de Nadal seran del 22 de desembre al 7 de gener, ambdós inclosos, i les vacances 

de Setmana Santa seran del 27 de març al 5 d’abril de 2021, ambdós inclosos. 

Els dies de lliure disposició escollits entre els centres escolars del municipi són els 

següents: 

● 2 de novembre 

● 7 de desembre 

● 12 de febrer 

● 21 de maig 

2. Comissió d’escolarització 

????? 



 

 

 

 

 

3. Xerrada d’orientació (Acabem 4rt d’Eso i ara què?) 

La Georgina explica que un any més comptarem amb la xerrada de l’Ester Rafel. 

Serà el 10 de març a les 19.00h a la Sala Noble, si la situació ens ho permeten.   

 

4. Consell d’infants 

La regidora exposa que des de l’ajuntament es creu que és important que es faci 

un tancament del Consell d’infants del curs passat, ja que a causa de la Covid-19 

va quedar penjat. Més endavant ja us informarem de com es realitza aquest 

tancament del Consell d’Infants. 

5. Calendari CAD’S Socials 

La regidora d’educació projecte el Calandri de CAD’S Socials pel curs 2020-2021. 

 

6. Calendari activitats 

La Georgina projecte el calendari d’activitats pel curs 2020-2021 i exposa que el 

faran arribar els centres educatius per correu electrònic. 

CAMPANYA CIVISME 

Fer una campanya i alguna activitat amb les escoles per treballar el civisme.  

NOM DEL CENTRE 1R TRIMESTRE 2N TRIMESTRE 3R TRIMESTRE 

INS ANTON BUSQUETS I PUNSET 6 OCTUBRE A LES 9.00H 9 DE FEBRER A LES 

9.00H 

18 DE MAIG A LES 9.00H 

SANT JOSEP I CENT FONTS 13 OCTUBRE A LES 09.00H 23 DE FEBRER A LES 

10.00H 

11 DE MAIG A LES 10.00H 

ESCOLA GUILLERIES 22 OCTUBRE A LES 11.00H 4 DE FEBRER A LES 

11.00H 

20 DE MAIG A LES 11.00H 



 

 

 

 

 

BIBLIOTECA 

VISITES ESCOLARS 

- Es tornaran a fer les visites escolars. (falta concretar quan començaran). Es 

faran les reunions amb totes les escoles per fixar dates, comentar el 

funcionament de les visites, debatre possibles canvis i suggeriments, etc.  

- Els alumnes d’ESO, hi aniran un cop l’any 

- Els alumnes de 4rt ESO hi aniran a fer el crèdit de síntesi dos dies 

HORES DEL CONTE 

- Es faran aproximadament cada mes, alternant dies entre setmana i 

dissabtes 

- Cada trimestre es farà l’hora dels més petits (0-3 anys) el dissabtes 

CONCURS PUNTS DE LLIBRE 

- No se saben dates. 

Són desitjos, no sabem si es podrà portar a terme. 

SETMANA DE LA MOBILITAT SOSTENIBLE SEGURA 

Del 16 al 22 de setembre. Caminada de mobilitat per les escoles.  

DECORACIÓ DE NADAL 

Novembre entrega de la decoració de Nadal 

CONCURS DE PINTURA RÀPIDA 

2 d’abril (Divendres Sant). 



 

 

 

 

 

CONCURS LITERARI 

Final de març entrega dels treballs 

PREMIS DE RECERCA JOSEP MORAGAS 

Entrega premis Moragues del curs 2019-2020, 18 de setembre a les 18.00h a la 

Sala Noble.  

Primers de maig termini entrega dels treballs. 4t d’ESO 

CONCURS PORTADA DE PROGRAMA DE FESTA MAJOR 

El Juny. Poden participar tots els alumnes. 

EMBRÚIX 

Final de juny, principis de juliol. 

SETMANA DE L’ESPORT 

Última setmana de maig i primera de juny 

FIRA GUILLERIES 

Fer decoració per decorar la plaça. 

CIUTADANIA 

• Presentació del llibre "Tan sols viure" escrit pels periodistes Martí Albaesa i 

Sara Montesinos. Dimecres 23 de setembre a les 18 hores. Treballar des de 

l'escola i l'institut el fenomen dels joves i infants que migren sols amb l'objectiu 

d'acostar a l'alumnat aquesta realitat. 



 

 

 

 

 

• Taller i converses als centres educatius amb joves ex tutelats i els seus 

educadors. (Els centres educatius poden proposar dia i hora). 

• Formació anti rumors per tal de combatre els estereotips i els prejudicis. (Els 

centres educatius poden proposar dia i hora). 

• 25 de novembre, commemoració del Dia internacional per a l'Eliminació de 

la Violència envers les Dones.  Organitzar als centres educatius  un taller de 

sensibilització relacionat amb aquest tema. 

• 8 de març, Dia internacional de la Dona. Organitzar alguna activitat que 

impliqui també als centres educatius. 

• A la primavera es farà activitats relacionades amb Ghana dintre del projecte 

“Maletes viatgeres” amb la participació d'una família que té fills a l'escola i a 

l'institut. Implicar als centres i a les AMPES en alguna de les activitats que 

s'organitzin. 

• Organitzar alguna activitat de sensibilització en relació amb la temàtica 

LGTBI. 

  

C. PROJECTES 

7. Joc perdut 

La Georgina explica que si la situació ho permet, s’està parlant amb el Paco del 

CRP per tornar a fer el Joc Perdut a Sant Hilari. Anirem veient com evoluciona la 

situació.  

8. Programa acollida P-3 (Guilleries) 



 

 

 

 

 

La regidora explica que des de l’ajuntament es pensa que aquest programa és molt 

important dins dels centres, per tal de fer una adaptació més fàcil pels infants, per 

la seves famílies i per a tota la comunitat educativa.  

Per aquest motiu desitgem que aquests voluntaris siguin benvinguts dins del centre 

i que aquestes persones es sentin com una més dins de l’aula. 

Aquest curs 2020-2021 només s’adhereix en el projecte l’Escola Guilleries. 

9. Projecte singular 

La regidora projecte els alumnes de projecte singular del curs 2020-

2021.

 

Alumnes Col·legi Sant Josep 

Raquel Garcia: Llar 

Jordi Sánchez : Brigada 

David Seixas: Cultura 

Pau Valls Coll: Jardineria 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Alumnes INS Anton Busquets i Punset 

- Marc Rovira: deixalleria 

- Typhanie Tubay: escola bressol 

- Romaissa Haddouzi: escola bressol 

- Marc Planas: taller mecànic Trima 

- Noelia Fernández: piscina municipal 

- Ivan Torres: manteniment de l’institut 

- Aroa Martín: escola Guilleries 

- Safae Ayad: escola Guilleries 

- Lluís Arjonilla: taller Viladelbsoch 

- Dídac Solà: brigada municipal 

- Sergio Payán: museu Guilleries 

- Ivet Torres: informàtic municipal 

- Critina Tornès: bilbioteca municipal 

 

12. PFI Montseny- Guilleries 

 

La regidora d’Educació exposa que el curs 2019-2020 van aprovar el 50% de 

l’alumnat que es va presentar a les proves preparades pel PFI. Creiem que és un 

resultat molt bo i estem molt contents. 

El coordinador del PFI es va posar en contacte amb nosaltres per explicar-nos que 

aquest curs 2020-2021 hi ha pocs alumnes del municipi interessats en el PFI, i no 

sap quin pot ser el motiu. Des d’aquí, us volem demanar els centres educatius que 

si coneixeu algun jove que pugui encaixar en aquest perfil ens ho feu saber per 

poder parlar amb en Cintu i derivar-lo el PFI.  

 

 

10. Fem deures 

 

La regidora explica que aquest curs com a novetat tindrem una persona que 

coordinarà el projecte. Aquesta persona serà la Raquel Teixidó, i el seu contacte és 

el següent: rteixido@santhilari.cat  

mailto:rteixido@santhilari.cat


 

 

 

 

 

         660.09.42.58. 

 

Aquest curs el projecte començarà el mes d’octubre, els voluntaris seran els 

següents: 

Núria Giol 

Valentina González  

Com sempre demanarem els centres educatius un llistat de possibles alumnes pel 

projecte FEM DEURES amb ordre de preferència.  

Tal com es va acordar el CEM del Juny, es farà una reunió per trimestre entre 

escola i voluntari per poder parlar de l’evolució de l’alumne.  

Els dies i les hores de reunions que us proposem són les següents: 

OCTUBRE: Dia 5  (concretar hora segons disponibilitat voluntaris) 

FEBRER: Dia 1 (concretar hora segons disponibilitat voluntaris) 

ABRIL: Dia 12 (concretar hora segons disponibilitat voluntaris) 

 

Us farem arribar per correu electrònic la graella, on cada centre haurà d’anotar els 

alumnes que creu que poden formar part d’aquest projecte. Caldrà que la retorneu 

emplenada abans de l’octubre. 

 

13. Premis Moragues 

La regidora exposa que fins ara els Premis Moragues hi havia tres categories, 

l’individual, la grupal i la Violeta. Hauríem de pensar si ho deixem igual, o si escollim 

només dues categories, individual o grupal i la Violeta és deixaria igual.  

ACORD 



 

 

 

 

 

S’acorda entre els dos centres implicats, Col·legi Sant Josep i INS Anton Busquets i 

Punset, de deixar-ho com fins ara, amb la possibilitat que sigui individual o grupal. 

14. Teatre amb anglès 

La regidora explica que els centres educatius haurien de pensar amb què es poden 

invertir els 2000 euros que tenim de partida per les obres de teatre amb angles. Ja 

que en el passat CEM ja es va acordar que no es farien aquestes obres.   

15. Descoberta de l’entorn 

La regidora explica que a finals de setembre es farà arribar en els centres 

educatius les dates concretes d’aquesta activitat. 

Un any més participen els tercers de cada centre educatiu del municipi. 

Evidentment l’activitat que s’havia demanat el curs passat de fer-la de manera 

conjunta aquest any no es podrà fer.  

Més endavant ja informarem els centres de les dates concretes de l’activitat. 

16. Beques càtedra de l’aigua 

La Georgina exposa que els beneficiaris dels ajuts de la convocatòria 2020 són: 

- Estudi de la contaminació de Sant Hilari Sacalm, de Josep Ferrers 

Palomeras, de l’INS Anton Busquets i Punset. 

- Els micra plàstics a la riera d’Osor, de la Maria Aguilera Masnou, de l’INS 

Montsoriu d’Arbúcies. 

- Es pagarà 300 euros per estudiant i 100 euros per L’Institut per realitzar el 

treball i tot el material que necessiti per elaborar el projecte. 



 

 

 

 

 

En Joan Ramon Veciana exposa que en Josep, el guanyador ha canviat de 

centre, ha marxat a viure a Girona. 

D. PROPOSTES A TREBALLAR 

17. Decoració de Nadal 

La regidora exposa que ella creu que aquest any és molt important fer una 

decoració per Nadal, ja que no sabem com anirà, ni amb quina situació estarem.  

Aquesta decoració com cada any la elaboraran els alumnes de 5è i 6è dels dos 

centres educatius i s’haurà d’entregar abans del 23 de novembre. 

Com cada any és important pensar amb el material amb antelació. També hem de 

tenir present que aquesta decoració és per anar a l’aire lliure. 

20. Comissió carnestoltes 

La regidora explica que aquest curs evidentment no hi haurà rua conjunta entre 

tots els centres educatius. Encara que no es pugui fer la rua, farem les reunions 

telemàtiques per parlar de possibles propostes per fer alguna cosa aquell dia.  

Les dates de les comissions telemàtiques seran;  

- 13 octubre (17:30) 

- 11 de gener (17:30) 

21. Municipalització del menjador 

La regidora deixa pas en Joan Ramon Veciana perquè expliqui aquest punt. 

El senyor alcalde explica el següent: 



 

 

 

 

 

Respecte al mes de juny, no és que hagin canviat molt les coses, està costant una 

miqueta perquè com hi ha el dilema jurídic de sí o no es poden fer convenis amb el 

Consell Comarcal per delegar la competència. O poder fer convenis de gestió, però 

hi ha opinions jurídiques diferents. Nosaltres com ajuntament anem insistint, de fet 

tenim aquest divendres dia 2 una reunió amb el Consell Comarcal per poder seguir 

avançant.  

Recordem que el Consell Comarcal ens ha ofert vàries possibilitats: 

- Anar a la Generalitat perquè delegi la competència directament a 

l’Ajuntament. 

- Fer licitacions per lots, perquè els pobles puguem posar les nostres 

condicions. Per exemple demanar que el menjar sigui saludable, sigui de 

proximitat... 

El nostre objectiu és fer aquesta última opció, tot i que està costant. 

Altres municipis que ja han fet aquest pas, ens han advertit de mirar de no ser molt 

restrictius perquè per exemple a Vilobí com que en els plecs van posar que no 

volien menjar congelat, tot l’estiu estan menjant bròquil perquè és l’única cosa que 

no està congelada. 

Crec que aquests dos són les úniques opcions que tenim, per fer-nos càrrec des de 

l’Ajuntament, després entra la part de les AMPAS, que ja es van descartar, perquè 

en som conscients que porta molta gestió.  

L’Ona, president de l’AMPA de l’Escola Guilleries exposa el següent: 

Això que comentes de la data és relatiu, perquè nosaltres com a AMPA estem 

rebent correus del Consell Comarcal que insisteixen que la data límit per donar 

resposta és el dia 30. 



 

 

 

 

 

Com a AMPA tenim tres opcions: 

- Assumir la gestió directa des de l’AMPA, que aquesta la descartem. 

- Que deleguin les competències a l’AMPA, i que des de l’AMPA es fes un 

concurs i ho gestionéssim indirectament a través d’una empresa. Si 

volguéssim escollir aquesta opció, hauríem de sortir del Consell Comarcal, 

per tant hauríem de dir abans del dia 30 que no ens interessa continuar. 

- Municipalitzar el menjador escolar. Per aquesta opció és la que l’AMPA 

apostava des del principi. L’altre dia en una reunió ens vau dir que per triar 

aquest opció hem de continuar dins de Consell Comarcal. Aquesta opció no 

ens dóna la possibilitat de ser nosaltres els qui escollim les empreses, 

posem les condicions... 

En Joan Ramon Veciana es compromet a posar-se en contacte amb el Consell 

Comarcal durat el dia 29, i donar resposta les escoles a veure si s’ha allargat el 

termini per donar resposta. 

En Xavi Prat exposa el següent: 

Està totalment d’acord tant amb el que diu l’Ona com l’alcalde, està clar que el 

problema és de tema jurídic i és de difícil solució. El problema és que posen l’AMPA 

el mig, entre l’espasa i la paret. 

Des d’esquerre després de donar-hi moltes voltes i de comentar-ho amb gent 

experta en el tema, l’única opció que veiem factible, fins el dia d’avui, és que la 

gestió indirecta l’agafi l’AMPA. Creiem que la gestió conjunta amb altres municipis 

pot arribar a ser molt complexa. 

En Joan Ramon Veciana exposa que s’ha elaborat un document molt simple, al qual 

manifesta que el Consell Escolar Municipal està d’acord en el fet que l’ajuntament 



 

 

 

 

 

adquireixi les competències del servei de menjador. Tal com jurídicament 

correspongui a partir del curs 2021-2022 donant suport a la regidoria d’educació 

en totes les gestions i les accions pertinents per tal de canviar l’actual gestió del 

servei de menjador escolar perquè es produeixi aquesta assumpció municipal, i 

impulsar i consolidar la Comissió Municipal de Menjador escolar com a òrgan de 

trobades, debats i supervisió del servei. 

Aquest document vam decidir redactar-lo els set pobles que estem en aquest grup 

dels menjadors escolars, per enviar-ho el Consell Comarcal o a la Generalitat per 

reflectir que no és l’ajuntament sinó el Consell Escolar Municipal que està 

interessat, on hi ha representació de les direccions, les AMPAS i de les famílies. 

En Xavi Prat, regidor d’Esquerra exposa que creu que és poc incisiu per reclamar el 

que es vol reclamar des de l’ajuntament.  

ACORD 

S’acorda esmentar dins d’aquest manifest, l’informa jurídic del Departament. 

22. Camí segur 

La regidora explica que aquest any com a novetat es farà arribar a les escoles un 

dossier d’activitats del camí segur, perquè es vagin fent al llarg del curs. En aquest 

dossier hi ha una petita introducció i uns objectius que l’Ajuntament es marca pel 

camí segur. Hi ha activitats de tots els nivells educatius, per infantil, per primària i 

secundària. No hi ha una temporalització en concret per fer a les activitats, són 

activitats que es poden anar fent al llarg del curs. 

A mitjans de curs, a la reunió de la taula de relació entre escoles farem una petita 

valoració d’aquest dossier.  

L’Anna Miralpeix, directora de la Llar Cent Fonts, exposa el següent: 



 

 

 

 

 

A la reunió que es va fer del camí segur, es va parlar de la possibilitat d’habilitar un 

pàrquing a prop de la llar, des de l’AMPA demanen si encara segueix en peu 

aquesta possibilitat. 

L’alcalde explica que és el solar que fa cantonada entre els Verge dels Dolors i el 

carrer Alzines, l’equip de govern hi ha estat donant voltes, però no ho veiem 

factible. Ja que allà només hi caben uns quatre cotxes. 

En Jordi Moragas explica que aquest curs pel tema de la Covid-19 s’ha hagut de fer 

unes modificacions el camí segur. Es demanava que no s’acumulessin pares i 

mares a les entrades i sortides dels centres i per això s’ha hagut de tallar accessos. 

 23. Taula de relació entre escoles 

La regidora explica que aquest projecte es volia posar en marxa l’any passat, però 

amb el tema de la Covid-19 no es va poder iniciar. Aquest curs tenia programada 

una reunió entre escoles, però la substituïm per la reunió que es va fer a nivell de 

salut amb el CAP i els centres educatius. 

Les següents dates per les pròximes reunions de la taula de relació entre escoles 

seran: 

  - 23 de març a les 17.15h 

 - 8 de juny a les 17.15h 

24. Oficina Jove de treball 

La regidora d’educació exposa que s’ha creat un punt jove. En aquest punt jove 

incorporarem una oficina de treball. Hem començat a treballar amb aquest projecte 

pels joves del municipi, ara ens trobem a la primera fase, que consisteix a detectar 

les necessitats dels joves tant a nivell laboral com professional. En aquest espai 



 

 

 

 

 

s’ajudarà a fer currículums i es derivarà el jovent amb el tècnic d’ocupació que 

tenim en el municipi, perquè els ajudi a cercar feina. Hem de tenir present que ens 

trobem en la primera fase, en la detecció de necessitats i a partir d’aquestes 

necessitats ens posarem a treballar. 

25.  Escola d’adults i ensenyaments municipals 

La regidora d’educació exposa que aquest any com a novetat s’ha instaurat 

diferents cursos que creiem que són necessaris per al municipi. 

Aquest any es faran cursos de català,  i també d’anglès a diferents nivells (C1,B1 i 

B2), de manera telemàtica, Bé serà una mica híbrid, perquè un dissabte al mes 

serà presencial. 

També s’està treballant per intentar incorporar de cares el curs vinent les proves 

d’accés, de grau mig i de grau superior. 

A part d’aquests també hi ha cursos d’informàtica. 

26. Protocol Glòria 

La regidora d’educació explica que en el CEM del juny es va passar a tots els 

assistents un annex del protocol Glòria. Es va acordar que en el CEM del setembre, 

els centres educatius farien les seves aportacions de l’annex, per elaborar l’annex 

definitiu. 

ACORD 

Com que no hi ha aportacions, s’aprova l’annex. 

27. Re-Formular les activitats amb els avis 



 

 

 

 

 

La regidora explica que en l’anterior CEM també es va acordar que els centres 

educatius pensarien de quina manera es podrien reformular les activitats amb els 

avis. 

La Georgina pregunta en els centres si algú ha pogut donar-hi alguna volta. 

ACORD 

Tornar-ne a parlar més endavant. 

28. Gestió de Covid-19 als centres educatius 

La Georgina explica que la setmana passa es va fer una reunió amb les escoles, 

salut, el CAP i els regidors de l’ajuntament. 

A la pàgina web de l’ajuntament hi ha un baner d’educació, el qual s’actualitza 

cada dia, sobre les escoles i sobre la Covid-19. 

Des de l’ajuntament també s’ha cobert una part de material i d’EPIS pels centres 

educatius. Aquesta setmana ha arribat una part del material i entre els pròxims 15 

dies arribarà el material que falta. 

La Georgina exposa que en Jordi Moragas, regidor de salut, vol explicar una mica el 

gestor Covid i la funció de la gestora Covid-19 a les escoles. 

En Jordi exposa el següent: 

La reunió que va haver-hi amb salut va demostrar que mai ningú en sap prou, que 

és una cosa molt nova per a tots. Des de dalt, a vegades no es tramet la informació 

prou clara en algun concepte, inclús semblava que el protocol del departament 

d’educació i el protocol del departament de Salut no coincideixin massa 

Vull fer una crida que entre tots ens haurem d’ajudar. El funcionament és clau, el 

Departament ha intentat que les escoles tinguin una prioritat o un camí a part dels 



 

 

 

 

 

CAP’S perquè si en algun moment hi ha brots en els pobles que això no afectes o 

afectes el menys possible els centres, per això s’ha posat una gestora de casos, 

que acaba sent una figura purament administrativa, que el que fa és tenir fil directe 

amb les escoles i fil directe amb el CAP per si es detecta algun cas. 

E.TORN OBERT DE PARAULA 

- La Mònica de l’Escola Guilleries exposa el següent:  

Pel que fa al tema de menjador volem exposar que tenim moltes mancances a 

nivell de monitoratge. Els grups estables a l’escola s’han de mantenir i després 

quan surten el menjador es barregen. És una mica caòtic tot plegat.  

Havia sortit una opció, que no sabem si és legal o no, posar un nano del projecte 

singular el menjador o un practicant de monitoratge. Mirar si es poden aconseguir 

alguns voluntaris d’algun lloc, perquè van de bòlit.  

Ara per ara les ràtios són molt dolentes, com escola vens una cosa que després no 

pots complir. Tot ha canviat menys el menjador. Les coses no són iguals i volen fer 

el mateix amb el mateix personal. Scolarest diu que ja compleix ràtios, sense tenir 

en compte que s’han de fer molts més grups, que has de rentar més sovint les 

mans i has de vigilar que no es barregin. 

En Jordi Moragas exposa que se li traslladarà aquest fet a l’alcalde, perquè demà 

ho comenti a la reunió amb el Consell Comarcal.  

L’Ona, presidenta de L’AMPA de l’Escola Guilleries exposa que els nanos que fan el 

curs de monitoratge puguin fer les pràctiques el menjador de l’escola. 

La Mònica, explica que ha fet una carta per enviar el departament demanat un 

monitor més, tot i que ja ens han informat que seria molt difícil que els i donessin. 

Estan pendents de resposta. 



 

 

 

 

 

 

El president aixeca la sessió. 


